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Av herr förste vice talmannen von Friesen, om tidsbegränsning 
av anföranden i frågedebatter.

Vid avslutningen av 1966 års riksdagssession framhöll Talmannen i 
andra kammaren att systemet med enkla frågor icke fungerar på ett helt 
tillfredsställande sätt, främst därigenom att ledamöterna ofta tar alltför 
lång tid i anspråk vid sitt besvarande av statsrådens svar på frågorna. I 
allmänhet hade man vid det nya frågeinstitutets inrättande förutsatt, att 
två till tre minuter vore tillräckligt för en kommentar till statsrådssva- 
ret. Praxis i andra kammaren har varit, att den fungerande talmannen på 
något sätt fäster talarens uppmärksamhet på att en tid av fyra minuter 
överskridits.

Någon föreskrift om anförandenas längd finns inte vare sig i riksdags- 
stadgan eller i ordningsstadgorna. Det vore skäl att i texten, helst i riks- 
dagsstadgan, klargöra hur man tänkt sig denna inskränkning i yttrande
rätten.

Jag föreslår sålunda,
att riksdagen måtte införa bestämmelser i riksdags- 

stadgan om tiden för de anföranden, som hålles i de s. k. 
frågestundsdebatterna, i enlighet med vad ovan anförts, 
och

att konstitutionsutskottet måtte utarbeta erforderlig 
text.

Stockholm den 25 januari 1967

Bertil von Friesen


